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U heeft ons een aantal vragen gesteld naar aanleiding van het niet doorgaan van het asbestverbod 
per 2024. Hieronder gaan wij op uw vragen in. 
 
 1. “Kan het college aangeven wat de gevolgen zijn voor de gemeente Raalte bij het nu niet doorgaan 
van het asbestverbod per 2024?” 
De Eerste Kamer heeft op 4 juni 2019 tegen het wetsvoorstel over het verbod van asbestdaken 
gestemd. Het ministerie van Infrastructuur en Waterstaat beraadt zich nu op de gevolgen van het 
verwerpen van het wetsvoorstel. Naar verwachting komt de Staatssecretaris voor het einde van het 
jaar met een reactie. Het Programmabureau Versnelling Asbestdaken Sanering gaat vooralsnog door 
met haar acties uit de versnellingsaanpak. De activiteiten om te komen tot een landelijk 
stimuleringsfonds voor asbestdakensanering zijn voorlopig opgeschort. Het programmabureau en 
diverse provincies, waaronder Overijssel, oefenen druk uit op het Rijk om ruim voor de 
begrotingsbehandeling duidelijkheid te geven over het stimuleringsfonds en om het fonds op 1 januari 
2020 in te laten gaan.  
 
De Provincie Overijssel blijft zich inzetten om het risico van verwerende asbestdaken in de provincie te 
verminderen. De provincie verzoekt om een bijdrage voor het stimuleringsfonds te (blijven) reserveren 
in de begroting. Veel gemeenten in Overijssel doen dat en gaan ook door met de versnellingsaanpak. 
Een aantal gemeenten doet een pas op de plaats, met name die gemeenten die nog geen vastgesteld 
plan van aanpak versnelling sanering asbestdaken hebben. 
 
De asbestsanering zal nu waarschijnlijk, al dan niet tijdelijk, langzamer verlopen. We hopen dat er snel 
duidelijkheid uit Den Haag komt, in het bijzonder voor de pandeigenaren met een asbestdak. 
Vooralsnog gaan we door met de uitvoering van het Plan van aanpak Versnelling sanering 
asbestdaken: ons doel blijft een asbestvrije, gezonde leefomgeving; een wettelijk verbod is een middel 
om daar te komen. Asbestsanering biedt ook kansen voor verduurzaming en erventransities. 
Daarnaast speelt dat de premies van verzekeraars omhoog blijven gaan en de risico’s vaker voor de 
eigenaar zijn. Wij denken dat asbestsaneringen dan ook doorgaan, maar op een lager tempo. 
 
2. “In de begroting van de gemeente Raalte is extra geld opgenomen en ambtelijke capaciteit voor de 
uitvoering van het asbest verbod in 2024. Hoe gaat het college hiermee om nu dit verbod niet 
doorgaat. Blijft er nu geld en ambtelijke capaciteit over? 
Gezien het belang van de sanering van asbestdaken voor een gezonde leefomgeving willen wij door 
met de versnellingsaanpak met de beschikbare capaciteit en de gemeentelijke bijdragen.  
De snelheid van de sanering zal langzamer gaan en verspreid zijn over meer jaren. Op den duur zijn 
de daken zo verweerd dat ze een gevaar voor de volksgezondheid vormen en gesaneerd moeten 
worden (artikel 13 van de Woningwet). 



  

Samen met de provincie blijven we de landelijke ontwikkelingen volgen en vertalen naar de lokale 
situatie. Daarnaast blijven we inzetten op goede communicatie en voorlichting. We verwachten meer 
vragen over de nut en noodzaak van asbestsanering.  
Overigens is inmiddels voor meer dan 100.000m2 gesaneerd asbestdak de bijdrage van de gemeente 
aangevraagd en beschikt. 
 
3. “Ook in de begroting van de omgevingsdienst is extra geld en ambtelijke capaciteit gevraagd voor 
handhaving en controle met het oog op het asbest verbod in 2024. Hoe gaat men hiermee om. Moet 
de begroting worden bijgesteld?” 
De regelgeving rond de asbestsanering, zoals de veiligheidsvoorschriften rond het saneren van 
asbestdaken, is niet gewijzigd. De omgevingsdienst moet hierop blijven handhaven en toezicht 
houden. Op dit moment merkt de omgevingsdienst nog geen afname in het werk, maar ze verwacht 
dat het aantal te behandelen meldingen en de handhaving en controle op saneringen na de zomer wel 
afneemt. Hoe dat uiteindelijk uitpakt is op dit moment niet bekend. 
 
4. “Gaat de gemeente Raalte door met stimuleringsbeleid om toch zoveel mogelijk asbest daken te  
saneren nu landelijk verbod van de baan is?” 
Het verbod op asbestdaken is indertijd aangekondigd vanwege de gezondheidsrisico’s van 
asbestdeeltjes in de omgeving van verweerde asbestdaken. Daarnaast bestaat er extra risico voor de 
omgeving bij incidenten met asbestdaken, zoals brand, storm en hagel. Indien de omgeving moet 
worden opgeruimd en afgezet kan dat aanzienlijke financiële consequenties voor lokale overheden en 
omliggende pandeigenaren hebben. Dit is niet veranderd. Ons doel blijft een gezonde en dus 
asbestvrije leefomgeving. Daarom gaan wij door met onze versnellingsaanpak. 
Samen met de provincie blijven we uiteraard de landelijke ontwikkelingen volgen en vertalen naar de 
lokale situatie. Indien die ontwikkelingen aanleiding zijn tot een wijziging in onze aanpak, komen wij 
daarmee bij u terug. 
 
Wij hopen u bij deze voldoende geïnformeerd te hebben. 
 
 
Hoogachtend, 
burgemeester en wethouders van de gemeente Raalte, 
 
 
 
 
 
 
de secretaris de burgemeester 
Karin Cornelissen Martijn Dadema 

 
 


